

錦田公立蒙養學校通函 No: 062E/2021

有關到校流感疫苗接種注意事項

敬啟者：

衛生署將於將於 2021 年 11 月 15 日(星期一)安排疫苗接種隊到校為 貴子女提供第一劑季節性流感疫苗接種服務。請細閱以下注意事項：

1. 如在 2021 年 9 月 1 日後已接種 2021/22 年度流感疫苗或在 2021 年 11 月 1 日後接種新冠疫苗，請立即通知學校
2. 請於接種當日攜帶季節性流感疫苗接種卡（如有）
3. 接種當天早上要進食早餐
4. 如有任何查詢，請致電 2476 2414 與班主任或黃霏嵐老師聯絡

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十一月十日

註：請於 11 月 12 日（星期五）或之前簽覆電子回條。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice No: 062E/2021

Seasonal Influenza Vaccination School Outreach Reminders

10.11.2021

Dear Parents/Guardians,

The Department of Health will arrange a vaccination team to arrive at school on 15th November, 2021 (Monday) to provide your child with the first dose of seasonal influenza vaccination. Please read the following reminders carefully:

1. If you have received the 2021/22 influenza vaccine after 1st September, 2021 or received Covid - 19 vaccine after 1st November, 2021, please notify the school immediately.
2. Please bring the seasonal flu vaccination card (if any) on the day of vaccination.
3. Please remind your child to have breakfast in the morning of vaccination day.
4. If you have any enquiries, please contact the class teacher or Ms Wong Fei Lam at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung
Principal

*Remarks: Please sign the e-notice by 12th November, 2021 (Friday).